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Prázdniny jsou dobou vhodnou pro zastavení se a povídání si... Já jsem vyzpovídal Ivo Jahelku,
čím v současné době žije:

Letošní prázdniny jsem prožil hlavně svým vystupováním na Prázdninách v Telči a na zámku v
Dačicích, protože to byly mé jediné koncerty letos v létě. Já se teď totiž věnuju více právu a
jiným nezáživným věcem, což je dost smutné... 

S mou další deskou je to složité v tom, že jsem teď plně vytížen televizním pořadem, který se
vysílá každý týden, a do kterého musím psát každý týden novou písničku. To je pro mne
strašný žrout času. Těch písniček už je asi třicet a ještě jich asi dvacet bude do konce roku,
takže z nich možná potom deset dobrých vyberu a připravím k vydání. Ale jsou to takové
písničky trošku jiné, protože v té televizi je na každou písničku vždycky jen minuta a půl a to na
ten příběh někdy nestačí. Ty písně jsou navíc vždy k tématu, o kterém ten díl v televizi je. A
třeba díl s názvem "Katastr nemovitostí" - no co k tomu má člověk napsat? Někdy to zase
otočím, že udělám čistě poetickou písničku, která je přesto k tomu tématu a je právní... 

 Trochu mne mrzí ten nedostatek času, kvůli kterému nemám přehled, co nového se ve folku
děje. Ale jestli se objevily nějaké mladé tváře, pak je to jen dobře a držím jim palce. 
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